

招生政策

乐成幼儿园欢迎来自认同幼儿园使命、学习者目标和学习原则的家庭的孩子。在招生名额和资源允许的情况下，接收所有国籍的孩子。

乐成幼儿园鼓励所有意向家庭在提交申请进入招生流程之前，参观幼儿园，参加招生说明会，清晰了解教育项目以及乐成幼儿学习法。

2019-2020学年报名

2019年4月10日开始接受2019-2020学年的入园申请。

申请家庭提交在线申请表，并上传所有证明文件。

请注意，幼儿园在收到完整申请表及所有相应证明文件后，才可安排家庭面试。

招生办公室将通过电子邮件与申请家庭沟通具体的面试日期和时间。

2019-2020学年插班入园

幼儿园全年接受入园申请。如需申请插班入园，建议家庭在申请前致电或通过电子邮件向招生办公室咨询。

2019-2020学年入园年龄要求

幼儿园接收截止2019年8月31日（含）满2岁且不到5岁的儿童，并将根据每个儿童的年龄和发展状况安排到适当的混龄学习组。



ADMISSIONS POLICY

YueCheng Kindergarten (YCKG) welcomes children from families who understand and support the YCKG mission, learning impacts and learning principles. The YCKG admits children of all nationalities subject to the availability of seats and resources.

We encourage all families to tour our kindergarten, attend an information session, and make every effort to understand our learning program and YueCheng Kindergarten Approach before submitting an application and embarking on the admissions process.

Entry to the 2019-2020 School Year

The application period for the 2019-2020 school year starts on April 10th, 2019.

Families applying are asked to complete the Online Application Form, and upload all the required supporting documents.

Please be advised that applications will not be considered complete until the kindergarten has received ALL supporting documents, after which family interviews will be arranged.

You will be notified by the Admissions Office via email about the specific date and time for your family interview.

Late Entry to the 2019-2020 School Year

We accept applications throughout the year. We recommend parents to call or email the Admissions Office for information before applying.

Age Requirements for 2019-2020 School Year

We accept children up to 2 years old and less than 5 years old on August 31, 2019. It is our intention to place every child in the group level that is age and developmentally appropriate.

